
Forslag til generalforsamling 2025 

1. 
Birgitte Lyngbo Hjort, Søbredden 7 - 9: 
 
Den årlige græsslåning af fællesarealet forslås at finde sted  samtidig med kornhøsten . 
Dvs  i august og ikke i juni hvor græsset og naturen og sommeren er smukkest, og hvor 
det er synd at få landskabet til at ligne vinter i utide.  
Der bliver jævnligt slået stier og et areal ved broen , så skt hans kan sagtens afholdes 
uden yderligere græsslåning.  

2. 
Poul Wilcke, Hejrevej 57: 
 
Som tilflytter er vi nu så småt ved at nå i mål med vores sommerhus på Hejrevej. 
Vi nyder hver dag at bo på en sydvendt skråning, hvor der er lys og sol fra morgen til 
aften. 
Nærhed af søen giver for os alle en ekstra dimension – især med de store fugletræk vi er 
beriget af. 
Vi har mødt stor venlighed fra naboer og genboer rundt omkring i udstykningen, og det har 
stor betydning at 
vi kikker til hinanden og prøver at være ”noget” for hinanden. 
Udsigt til søen er noget vi alle gerne vil have fra vores parceller. 
Nogen har så rigeligt af dette - mens andre er ”buret” mere inde. 
Har du tænkt på om du måske kunne glæde dine naboer og bagboer med et lille kikhul til 
det blå vand ? 
Du ville vise dig fra din allerbedste side! 
Ejerforeningen har på nedenstående søparcel 2 forholdsvis store fyrretræer. 
Var det en idé, at ejerforeningen gik forrest - som et godt eksempel - og lod disse 2 træer 
fælde.


